
 

 

WYKAZ INTERPELACJI / ZAPYTAŃ / WNIOSKÓW 

złożonych podczas sesji Rady Miejskiej w Kunowie w dniu 27 sierpnia 2015r. 
 

 

 

 

Lp. 

Interpelujący

/ 

pytający/ 

wnioskujący 

Temat zgłoszonej interpelacji/ 

zapytania/wniosku 

Data złożenia 

interpelacji/ 

zapytania/ 

wniosku 

Data odpowiedzi 

na interpelację/ 

zapytanie/ 

wniosek 

i przewidywany 

termin realizacji 

zadania 

 

 

Krótka treść udzielonej odpowiedzi 

1. Stanisław Pożoga 1. Radny zapytał o możliwość 

dodatkowych kursów busa firmy 

„BAJKA” z przystanku przy Gimnazjum  

w Kunowie i do Chocimowa. 

2. Radny prosił o interwencję w powiecie 

odnośnie naprawy nawierzchni drogi przy 

ul. Langiewicza. 

     Ad 1. W wyniku rozmów z przewoźnikiem został 

uruchomiony kurs testowy do Bukowia. 

Ad 2. wysłano pismo do powiatu w sprawie naprawy 

nawierzchni drogi. 

 

2. Renata 

Ćwiklińska  

 Radna prosiła o wyjaśnienia, w jakiej 

kolejności będą wykaszane pobocza.  

 

 

 

Ukończenie 

koszenia dróg 

powiatowych do 

30.09, pozostałych 

do 15.10 

Zakład wykasza sukcesywnie pobocza zarówno dróg 

gminnych jak i powiatowych. Prace są na ukończeniu. 

Obecnie kosiarka jest w trakcie naprawy po poważnej 

awarii.  

 

3. Marek Mikos  Radny zgłosił: 

1. Problem ze znakiem  „parking dla osób 

niepełnosprawnych” przy Gimnazjum. 

2. Wykoszenie traw  na placu zabaw w 

miejscowości Rudka. 

3. Naprawę przystanku w Udzicowie. 

  Ad 1 – do 

16.10.2015 

Ad 2,3 – 

zrealizowane   

Ad.1 Miejsce parkingowe będzie wyznaczone za pomocą 

wymalowanego znaku poziomego P-24.  

 

 

 

4. Barbara 

Domagała 

Radna prosiła o wykoszenie z zarośli 

terenów poboczy w Prawęcinie i naprawę 

przystanków 

 Zrealizowane     

5.   Zofia Farys Radna zwróciła się o dokończenie drogi 

dojazdowej do Kurzacz.  

 

 

16.10.2015 Zadanie w trakcie realizacji.  



6 Ryszard Gawlik Radny zgłosił: 

1. Zasypanie rowu na drodze przy ul. 

Modrzewiowej. 

2. Oznaczenie hydrantów ppoż. 

3. Płukanie wodociągu. 

  Ad 1 – Rów przy ul. Modrzewiowej został częściowo 

zakryty płytą od strony drogi. Pozostawiono możliwość 

oczyszczania przepustu. 

Ad 2 – Oznakowania hydrantów są bardzo często 

niszczone. Zakład uzupełnia sukcesywnie brakujące 

oznakowania 

Ad 3 -  Wodociągi podlegają płukaniu średnio 2 razy do 

roku. Z uwagi na upały i bardzo duże pobory wody 

wyjątkowo odstąpiono od płukania. 

 

7 Mirosław Dzik Radny wnioskował: 

1. Ponowne rozpisanie przetargu na 

wykonanie projektu (po rezygnacji 

poprzedniego projektanta) – ul. Prosta. 

2. Usunięcie zarośli na terenie 

kompresorowni, wykoszenie traw przy 

drogach powiatowych. 

3. Naprawę przepustu i chodnika  (zadanie 

powiatu). 

 Ad 2 – zrealizowane  AAdd  11..  WW  rreeaalliizzaaccjjii  ppoonnoowwnnyy  pprrzzeettaarrgg  pprroojjeekktt  PPrroosstteejj,,  aa  

ddooddaattkkoowwoo  uull..  GGóórrnnaa..  

AAdd  33..  ZZaaddaanniiee  ppoowwiiaattuu  ((pprrzzeekkaazzaannee  zzoossttaałłoo  ppiissmmoo  ddoo  

ppoowwiiaattuu)).. 

 

8 Adam Różalski Radny wnioskował:  

1. Usunięcie zarośli przy wyjeździe z 

mostu na drogę w Nietulisku Małym i 

wokół przystanku autobusowego. 

2.  Podanie terminu rozpoczęcia prac przy 

budowie mostu. 

   AAdd  11  ––  zzrreeaalliizzoowwaannee      AAdd  22..  DDoossttaawwaa  ddrreewwnnaa  2255..0099,,  rroozzppoocczzęęcciiee  pprraacc  oodd  0055..1100  

9 Cezary Szwajda Radny wnioskował: 

1. Remont przystanków w Janiku przy ul. 

Ostrowieckiej. 

2. Wycięcie wierzby (przycięcie gałęzi) 

przy ul. Ostrowieckiej. 

 Zrealizowano 

naprawę przystanku 

“po wypadku” 

Ad 1- Remonty pozostałych przystanków w miarę 

możliwości czasowych i finansowych. 

Ad 2 – zostanie skierowane pismo do powiatu. 

 

10 Jadwiga Banasik Radna wnioskowała o wykoszenie trawy 

na terenie drogi gminnej i powiatowej w 

okolicach pętli autobusowej. 

 zrealizowano   

11 Henryk Jabłoński Sołtys zgłosił odwodnienie drogi 

powiatowej nr 649T. 

 

 

  Wystosowano pismo w sprawie odwodnienia drogi do 

powiatu. 

 



12 Jerzy Smalec Przewodniczący Rady Sołeckiej w 

Dołach Biskupich wnioskował o 

odkrzczenie terenów przy drodze 

powiatowej od strony Witulina do 

Godowa oraz o naprawienie 

nawierzchni asfaltowej drogi od str. 

Witulina w górę. 

 zrealizowano 

odkrzaczanie 
W sprawie naprawy nawierzchni przekazano pismo do 

powiatu.  

 

13 Adam Pszonak Sołtys zgłosił problem oznakowania drogi 

z pierwszeństwem przejazdu oraz 

wnioskował o zamontowanie tablicy 

ogłoszeniowej. 

  Oznakowanie drogi jest w trakcie realizacji (przekazano 

pismo do powiatu - p. Gierczak), istnieje mozliwość 

zamontowania tablicy metalowej, brak tablic 

drewnianych. 

 

14 Henryk Podsiadło Zgłoszenie wykonania tabliczek 

infotmacyjnych z numerami posesji 

ulice Słowackiego, Małachowska, 

Grabowiecka. 

  
Wykonanie tablic zgłoszono do realizacji – p. H.Kwiecień.  

15 Krystyna Banasik Sołtys Miłkowskiej Karczmy zgłosiła 

wykaszanie traw, oraz prosiła o 

przycięcie drzew przy posesji nr 128 

(pas drogowy). 

 Dokończenie po 

usunięciu awarii 

kosiarki 

Wykaszanie na Karczmie Miłk. oraz Kurzaczach 

przerwano z powodu awarii kosiarki. Odkrzaczanie - w 

trakcie  

 

16 Jadwiga Mikos Zzzzgłoszenie uszkodzenia wiaty 

przystankowej przy ul. Ostrowieckiej, 

przy Udzicowie 

 zrealizowano 
  

17 Ryszard Gawlik Uzgłoszenie potrzeby usunięcia 

wyciętych krzaków z ul. Borowej i 

Modrzewiowej       

 zrealizowano 
  

 


